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Protokoll fört vid Skånska Fältrittklubben Höstmöte 
Måndagen den 4 november 2024  
 
 
Plats: Derby Club Jägersro 
Tid: kl. 18.00 – 19.30 
 
 
Närvarande: 61 medlemmar + 2 hedersmedlemmar 
 
Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§1 Val av justerare 

Stämman valde Christina Odenberg och Viveca Rüter att jämte ordförande 
justera dagens protokoll. 

 
§2 Upprättande och godkännande av röstlängd 

Efter namnupprop godkändes röstlängden om 63 personer av stämman. 
 
§3 Godkännnade av dagordningen 
               Stämman godkände dagordningen.              
 
§4 Kallelse till möte skett i behörig ordning 
 Kallelse till mötet utskickad 11/10. Kallelsen godkändes av stämman. 
                   
§5 Information från styrelsen 
               Styrelsen informerade om det rådslag som föregick fullmäktigemötet och varför 
               så många beslut bordlades. I den rådande ekonomiska situationen var inte lagda 
               förslag tillräckliga utan det behövdes mer genombearbetning för att få en budget i  
               balans. Därför bordlades frågorna innan eventuella beslut kan tas på en extra 
               stämma i Svensk Galopp utsatt att hållas den 16 november 2024. 
 
               Arbetet med en eventuell uppdelning av sällskapen forsätter. SFK har lagt ett 
               förslag till extra stämman att agera pilotprojekt inom Svensk Galopp för hur en  
               framtida uppdelning skulle kunna se ut, med målbilden att SFK till 2028 har ett fullt 
               operativt ansvar för egen anläggning, sport och marknadsföring. 
 
               SFK Hästägarkomitté presenterades och de områden den fokuserar på för att ta 
               tillvara ägarnas intressen och för att sprida information om galoppsporten.   
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§6 Val avfullmäktige jämte suppleanter till Svensk Galopp 
               Stämman valde fullmäktigeledamöter enl valberedningens förslag enl nedan;  

  
 

Ordinarie 
Omval 
Håkan Birger 
Kristina Andersson 
Peter Engström 
Catarina Genberg 
Alexandra Granrot 
Jacqueline Henriksson 
Peter Jardby 
Jessica Ohlsson 
Björn Malmberg 
Eva CS Pettersson 
Linda Reuterskiöld 
 
Nyval 
William Kähler 
 
Suppleanter 
Omval 
Fredrik Reuterskiöld 
Padraig Long 
Nina Lindberg Lensvik 
Ulf Wernberg 
Jonas Åkerman 
 
Nyval 
Christina Odenberg 
 
 
 
§7 Av medlem väckt förslag som skriftligt tillställts styrelsen 
                Inga förslag har tillställts styrelsen.  
               

 
 
 
§8 Från styrelsen hänskjutna ärenden      
                               A) Tillförande av medel till Bara Hippodrom 
                                   På grund av diverse förseningar av beslut har nu projekterings-  
                                   kostnaderna för nya bana i Bara ökat. SFK kommer kräva tillbaka ett 
                                   lån från Svensk Galopp och stämman tog beslut att vid behov tillföra 
                                   1 miljon sek av dessa medel,  mot ett nytt avtal med Bara Hippodrom, 
                                   för fortsatt projektering. 
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                               B) Information om projekt ny bana i Bara 
                                   Bara Hippodrom presenterade status för projektet där arbetet med  
                                   detaljplan fortgår. I dag kan enligt tidsplanen byggstart ske 2026.  
                                   Man tittar även på om man skulle kunna hjälpa Svensk Galopp med  
                                   arbetet att finna en lösning på frågan om hyresdeposition. 
 

 
 

  
 
 
Ordförande avslutade mötet  
 
 
 
Justeras:    Vid protokollet: 
 
 
 
Håkan Birger   Bosse Nyberg 
 
 
 
 
Christina Odenberg                                            Viveca Rüter 


